
1 

 

CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 

Compartiment verificare şi gestionare acte administrative 

şi monitor oficial, de lucru consilieri judeţeni 

Nr.24148 din 06.09.2024 

  

 

    PROCES - VERBAL 

încheiat astăzi, 05.09.2024, în şedinţa extraordinară convocată de îndată a 

Consiliului Judeţean Bacău 

 
  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin. (2) coroborat cu prevederile 

art.179 alin. (3) şi alin. (6) raportat la art.134, ale art.191 alin. (1) lit. b) şi alin. (3) lit. a), precum şi ale 

art.196 alin. (1) lit. b) din Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia 

nr. 590 din 04.09.2024 a Preşedintelui Consiliului Judeţean Bacău. A fost adusă la cunoştinţă publică pe 

site-ul consiliului judeţean şi comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege.  

 La şedinţă, din totalul de 35 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 20 de consilieri. 

Participă on-line 10 consilieri, respectiv doamnele/domnii consilieri: Egarmin Ana Maria, Hîrțescu 

Roxana, Poșa Irina, Boca Laurențiu, Margină Gelu, Nistor Adrian, Olteanu Petre Cezar, Patriche Emilian, 

Pleșca George Bogdan și Șova Sorin. Sunt absenţi următorii consilieri: Coșa Maricica, Cristea Tina Oana, 

Melinte Ion, Nechita Neculai, Necula Cosmin și Vreme Valerian. 

Şedinţa se desfăşoară la Caminul Cultural din satul Bogata, comuna Dofteana, Județul Bacău. 

   La şedinţă participă, domnul primar al al comunei Dofteana - Bujor Ioan, sportiva Cambei Mihaela 

Valentina, antrenorii de haltere Maftei Gheorghe, Maftei Cristina, doamna Ingrid Istrate, director la CSM 

Onești și domnul deputat Budacă Vasile. 

 Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 

 Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea. 

 Comisia economică, Comisia sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia educaţie, cultură, 

artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi 

lucrări publice, au emis avize favorabile pentru proiectele înscris pe ordinea de zi.  

   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri. În primul rând vreau 

să mulțumesc domnului primar Bujor Ioan, pentru găzduire. Dumnealui a venit cu această idee de a ține 

această ședință a Consiliului Județean la Dofteana, localitatea de baștină a campioanei noastre și chiar mi 

s-a părut o idee bună. Mulțumesc consilierilor județeni care s-au deplasat până aici și celor care participă 

on-line la această ședință extrem de  importantă  cu  iz de eveniment. Este una din puținele posibilități 

într-un mandat de președinte, să faci cetățean de onoare un campion. Mă bucur că am avut această 

posibilitate.  Vă propun un mod de lucru în așa fel încât să fim mai puțin axați pe ceea ce înseamnă 

procedură administrativă de aprobare a hotărârilor consiliului județean ci mai mult spre zona de a fi un pic 

mai festivi și de a da acestui eveniment chiar ceea ce trebuie să însemne acest eveniment, pentru județul 

Bacău. Așa cum bine știți, Bacăul este în primul rând generator de valori și iată că astăzi noi putem să 

punctăm acest lucru. După aprobarea hotărârilor Consiliului Județean, am să dau cuvântul celor care vor 

să ia cuvântul, dar nu înaintea domnișoarei Cambei. Cred că ei i se cuvine în principal cuvântul și ulterior 

fiecare dintre consilierii județeni care vor să ia cuvântul îi invit pe rând, (sa ia cuvântul) pentru că nu 

vreau să transformăm într-o chestiune populistă, ci într-o chestiune decentă. Chiar dacă inițiativa a venit 

din partea domnului primar Bujor Ioan și a trecut prin Consiliul Județean, eu am trecut în referatul de 

aprobare și cred că ați citit cu toții, că acolo este și inițiativa dumneavoastră, a domnului primar și a 

clubului de unde provine sportiva. Noi nu vrem să ne urcăm pe gloria cuiva, sau pe munca cuiva, ca să 

ieșim politic din punctul acesta de vedere. Ca atare, meritul este pur și simplu al sportivului, al 

antrenorului și a clubului din care face parte sportivul. Tocmai de asta, pentru echilibru am trecut pe toată 

lumea ca să nu fie absolut nicio interpretare și nicio chestiune care să ducă în politică și să  diminueze  din 

acest eveniment, care pentru mine, este chiar deosebit și cred că și pentru dumneavoastră.  
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 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 28.08.2024;  

 

2. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare din data de 29.08.2024;  

 

3. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “ Cetățean de onoare al Județului Bacău” 

domnișoarei Cambei Mihaela –Valentina , personalitate marcantă în domeniul sportului băcăuan, 

național și internațional. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

4. Proiect de hotărâre privind acordarea de stimulente financiare sportivei Mihaela Valentina Cambei și 

antrenoarei Cristina Maftei pentru cel mai bun rezultat obținut în anul 2024, medalie de argint la 

Jocurile Olimpice de la Paris 2024. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

Justificarea urgenței: 

Având în vedere rezultatul deosebit obținut de către sportiva Mihaela Valentina Cambei, medalie de 

argint la haltere, în cadrul celui mai important eveniment sportiv internațional, respectiv la Jocurile 

Olimpice de la Paris 2024, devenind astfel vicecampioană olimpică, în semn de apreciere pentru 

performanțele sale remarcabile considerăm că se impune adoptarea în regim de urgență a proiectelor de 

hotărâre. 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, prezentate. 

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă cu 27 

voturi pentru. Doamnele/domnii consilieri: Egarmin Ana Maria, Olteanu Petre Cezar și Șova Sorin,  nu și-au 

exprimat votul.  

  
 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
Președinte 

x  
 
 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Ciocodei Mihaela x   

5. Coșa Maricica absent   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria - - - 

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x            

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion absent   

21. Mititelu Mihai x   

22.  Nechita Neculai absent            

23. Necula Cosmin absent   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar - - - 

26. Panfil Gelu Ionuţ x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Șova Sorin - - - 

35. Vreme Valerian absent   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: La punctele 1 și 2 din ordinea de zi dau cuvântul doamnei 

Elena-Cătălina Zară, secretarul general al județului, pentru a supune spre aprobare procesul-verbal al 

şedinţei  extraordinare convocată de îndată din 28.08.2024 și procesul-verbal al şedinţei  ordinare din 

29.08.2024.

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 

coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 

începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 

anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-

verbal al şedinţei extraordinare  convocată de îndată a Consiliului Judeţean Bacău din data de 28.08.2024 

și procesul-verbal al şedinţei  ordinare din 29.08.2024. 
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Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 

extraordinare convocată de îndată  a Consiliului Judeţean Bacău din data de 28.08.2024 și procesul-verbal 

al şedinţei  ordinare din 29.08.2024. 

 

Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată 

a Consiliului Judeţean Bacău din data de 28.08.2024 și procesul-verbal al şedinţei ordinare din 29.08.2024.  

Se aprobă cu 28 de voturi pentru. Doamna consilier, Egarmin Ana Maria și domnul consilier Șova Sorin, nu 

și-au exprimat votul.   

 
Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

Președinte 
x  

 

 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Ciocodei Mihaela x   

5. Coșa Maricica absent   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria - - - 

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x            

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion absent   

21. Mititelu Mihai x   

22.  Nechita Neculai absent            

23. Necula Cosmin absent   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu Ionuţ x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Șova Sorin - - - 

35. Vreme Valerian absent   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: În continuare doamna secretar general al județului vă va 

prezenta reglementările legale din Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 

referitoare la conflictul de interese. 

 

 ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: În conformitate cu prevederile 

art.243 alin. (1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, informez 

consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act 

normativ, conform cărora: 

 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 

prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 

interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 

obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 

 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 

cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 

drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 

alin. (1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 

ulterioare. 

 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul 

de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 

perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, conflict de interese, vă 

rog să vă anunţaţi cei care nu participaţi la vot. 
 

 Nu s-a anunţat nimeni pentru neparticipare la vot. 
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 ◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind  conferirea titlului de “ Cetățean de onoare al Județului Bacău” 

domnișoarei Cambei Mihaela-Valentina, personalitate marcantă în domeniul sportului băcăuan, național 

și internațional. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să dau citire referatului de aprobare tocmai pentru a avea un 

echilibru în tot ceea ce aprobăm astăzi în ședință, dar a fi și echidistanți în ceea ce privește propunerile și 

cine a avut inițiativa de propunere privind  conferirea titlului de “ Cetățean de onoare al Județului 

Bacău” domnișoarei Cambei Mihaela-Valentina. Domnul președinte dă citire referatului de aprobare 

după care prezintă pe scurt realizările sportivei Cambei Mihaela Valentina. 

          Sportiva Valentina Mihaela Cambei s-a născut la 18 noiembrie 2002, în localitatea Dofteana, din 

județul Bacău. 

           Legitimată la CSM Onesti, elevă a antrenoarei Cristina Maftei, a participat pentru prima                                  

dată în competiţiile naționale în 2014. A fost selecţionată la lotul de juniori al României, unde s-a pregătit                             

sub îndrumarea antrenoarei Liliana Mihaela Niculiță.  

          În anul 2016, la Campionatele Europene rezervate sportivilor sub 15 ani (U15) din Polonia, a 

cucerit titlul continental în limitele categoriei 44 kg, la total, cu 137 kg.  

           În anul 2017, la Campionatele Europene de haltere rezervate sportivilor cu vârste de până în 17 ani 

(U17) de la Prishtina (Kosovo), în limitele categoriei 48 kg, a cucerit medalia de aur la total, cu 158 kg. 

          Tot în anul 2017, la Campionatele Mondiale de cadeți de la Bangkok (Thailanda), s-a clasat pe 

locul 5 la total, în limitele categoriei 44 kg, cu 139 kg (locul 7 la smuls, cu 60 kg si locul 5 la aruncat, cu 

79 kg, la 7 kg de medalia de bronz).  

           În anul 2018, la Europenele U17 din Italia, în limitele categoriei 48 kg, a cucerit titlul continental 

la total, cu 155 kg, dupa ce a urcat pe prima treaptă a podiumului atât la smuls, cu 67 kg, cat si la aruncat, 

cu 88 kg. La JOT Buenos Aires 2018 a concurat in limitele categoriei 48 kg. La Campionatele Mondiale 

de haltere, care au avut loc în decembrie 2022 la Bogota, prima competițiecare a punctat pentru 

calificarea la JO Paris 2024, Mihaela Cambei a cucerit medalia de argint la stilul smuls, în limitele 

categoriei olimpice 49 kg, după ce a reușit să  ”smulgă” 90 kg. La stilul aruncat, românca a avut o singură 

încercare reușită, la 104 kg, după care a ratat încercările de la 107 kg, respectiv  108 kg. În clasamentul de 

la total, s-a clasat pe LOCUL 4, după ce a terminat a 8-a la aruncat. Mihaela Cambei este triplă 

campioană europeană de seniori în 2023 şi 2024 şi medaliată cu argint şi bronz la smuls, la Mondialele 

din 2022, respectiv 2023.Ca o încununare a eforturilor depuse în carieră, în anul 2024, la Jocurile 

Olimpice de la Paris, la numai 21 de ani, Cambei Mihaela-Valentina a cucerit medalia de argint.  

          Față de cele prezentate, având în vedere rezultatul deosebit obținut de către sportiva Mihaela 

Valentina Cambei, medalie de argint la haltere în cadrul celui mai important eveniment sportiv 

internațional, respectiv la Jocurile Olimpice de la Paris 2024, devenind astfel vicecampioană olimpică, în 

semn de apreciere pentru performanțele sale remarcabile considerăm că se impune adoptarea în regim de 

urgență a proiectului de hotărâre privind conferirea titlului de ”Cetățean de Onoare al Județului Bacău” 

domnișoarei Cambei Mihaela-Valentina, personalitate marcantă în domeniul sportului băcăuan, național 

și internațional.    

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

    Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

în unanimitate. 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
Președinte 

x  
 
 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Ciocodei Mihaela x   

5. Coșa Maricica absent   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x           

12. Filip Daniela x   
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13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x           

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George        x   

20. Melinte Ion absent   

21. Mititelu Mihai x   

22.  Nechita Neculai absent   

23. Necula Cosmin absent   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu Ionuţ x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Șova Sorin x   

35. Vreme Valerian absent   

  

  ◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 

de aprobare la proiectul de hotărâre privind acordarea de stimulente financiare sportivei Mihaela 

Valentina Cambei și antrenoarei Cristina Maftei pentru cel mai bun rezultat obținut în anul 2024, 

medalie de argint la Jocurile Olimpice de la Paris 2024. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu am să mai prezint  referatului de aprobare, pentru că ar fi 

redundant, dar am să vă spun că noi, aceste premii le oferim în baza unui regulament, deși ar fi trebuie și 

asta, am încercat cu aparatul de specialitate al Consiliului Județean, să putem da mai multe premii celor 

care au ajutat la formarea sportivei Cambei Mihaela Valentina. Nu s-a putut din punct de vedere legal, 

dar noi le asigurăm de aprecierea noastră și o să vedem pe parcurs, poate se mai modifică ceva în 

regulamentul de organizare a decernării premiilor la nivel de județ. Deocamdată așa ne-am încadrat. Ca 

atare, premiul pentru domnișoara Cambei Mihaela Valentina este de 15.000 lei și premiul pentru 

antrenor Maftei Cristina, tot de 15.000 lei.  
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

    Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 29 de voturi pentru. Domnul consilier Șova Sorin, nu și-a exprimat votul. 
 

 
 

 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
Președinte 

x  
 
 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Ciocodei Mihaela x   

5. Coșa Maricica absent   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x           

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x           

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George        x   

20. Melinte Ion absent   

21. Mititelu Mihai x   

22.  Nechita Neculai absent   

23. Necula Cosmin absent   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu Ionuţ x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Șova Sorin - - - 

35. Vreme Valerian absent   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am anunțat de la început că dau prima dată cuvîntul 

domnișoare Cambei Mihaela Valentina, după care domnului antrenor și consilier județean Adrian 

Gavriliu, după care dumneavoastră celorlalți consilieri județeni.  

Domnul președinte Valentin Ivancea, oferă diplomele de recunoștere domnișoarei Cambei 

Mihaela Valentina, doamnei antrenor Maftei Cristina și domnului antrenor Maftei Gheorghe. 

 

♣ D-ra Cambei Mihaela Valentina, sportivă olimpică: Mulțumesc domnului președinte al 

Consiliului Județean Bacău Valentin Ivancea și domnului primar Bujor Ioan, pentru faptul că mă aflu în 

fața dumneavoastră și totodată vreau să vă mulțumesc, pentru onoarea pe care o faceți, numindu-mă 

„Cetățean de onoare al Județului Bacău”. Mă bucur nespus de mult că am reușit pe mulți să îi bucur cu 

performanțele mele și în special comunitatea unde m-am născut, familia mea din Dofteana unde m-am 

născut, dar și întreg județul Bacău. Mulțumesc tuturor celor care au contribuit la ceea ce reprezint eu 



 

6 

 

 

 

 

 

 

 

astăzi. Le mulțumesc domnilor antrenori, care m-au descoperit și m-au format – Cristina Maftei și 

Gheorghe Maftei, CSM Onești, Federației Române de Haltere și colectivului de antrenori, care m-au 

șlefuit și am avut rezultate la Jocurile Olimpice alături de Adrian Enescu și Valeriu Calancea. Sunt un 

copil simplu crescut într-o familie din comuna Dofteana. Am plecat de mică de a mă pregăti și de a 

convinge părinții să-mi dea drumul încă de la vârsta de 9 ani. Nu vreau să promit astăzi o nouă medalie la 

Jocurile Olimpice din 2028, dar ceea ce voi promite, este că în acest ciclu olimpic în care am intrat, voi da 

ceea ce este mai bun din mine, pentru a ajunge din nou pe podiumul olimpic și chiar la medalia de aur. 

Asta știe doar Dumnezeu. Cred că imposibilul nu există și am dovedit asta prin munca mea și sunt mândră 

că astăzi mă aflu în fața dumneavoastră. Vă mulțumesc încă odată pentru recunoașterea adusă muncii 

mele și vă promit, că prin munca mea, voi face în continuare să fiți mândri de mine și de faptul că suntem 

români.  

         ♣ Dl Gavriliu Adrian, consilier: Vreau s-o felicit pe Mihaela, părinții și conducerea clubului de la 

Onești. Dacă domnul președinte spunea despre regulamentul de acordare a premiilor, putem veni în 

ajutorul tuturor sportivilor și a antrenorilor. Știm cu toții că, Consiliul Județean nu are un buget așa de 

mare pentru premierea sportivilor și antrenorilor. S-au făcut eforturi și aș fi vrut ca și doamna antrenor, să 

fie numită cetățean de onoare al județului. Poate pe viitor se va întâmpla acest lucru. În altă ordine de idei 

îmi făceam zilele acestea o serie de reproșuri, pentru că așa cum a spus domnul președinte, Bacăul este 

generator de talente, dar foarte multe dintre ele se pierd, plecând spre cluburile mari din București cum ar 

fi Dinamo, Steaua, CSM București, pentru că sunt mai mari ca ale noastre și vă reproșam că salariile sunt 

mai mari acolo decât la noi și îmi reproșez și mie, că mulți dintre sportivi s-au dus acolo. Acum mă uit la 

Mihaela, la antrenori și vin cu o propunere, dacă dorește să rămână aici, în situația în care i se va putea 

oferi o reumnerație conformă, să facem o colaborare cu CSM Bacău, clubul pe care îl conduc, să o 

transferăm pe Mihaela în Bacău. Să-i oferim o remunerație cel puțin ca cea oferită de cluburile din 

București. Bineînțeles să dorească. Eu  fac o propunere Mihaelei și stafului ei de a veni în Bacău. 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Simt o bucurie foarte mare în sufletul meu de a oferi Mihaelei titlul  de 

“Cetățean de onoare al Județului Bacău”, pentru că ce a realizat Mihaela este o performanță deosebită. 

Ne-am bucurat că suntem români și că este un model și pentru alți sportivi și pentru alte generații. 

Mihaela a făcut imposibilul să devină posibil. M-a impresionat ceea ce s-a spus înainte. Vreau să felicit 

antrenorii, familia, pentru performanțele tale, Nu în ultimul rând vreau să mulțumesc președintelui CSM 

Onești Ingrid Istrate, care pune pasiune în tot ceea ce face. Vă mulțumesc. Felicitări încă odată. 

 ♣ Dna Istrate Ingrid, președinte CSM Onești: Sunt un pic emoționată, pentru că mă aflu prima 

dată în fața consilierilor județenei. Vreau să vă mulțumesc pentru invitație și pentru faptul că ați răspuns 

propunerii noastre și ați votat astăzi ca Mihaela să primească titlul de “Cetățean de onoare al Județului 

Bacău”. Este pentru prima oară în cariera mea, când aud că se oferă acest titlu unui sportiv și asta 

dovedește tuturor recunoașterea tuturor pentru ceea ce înseamnă și a însemnat pentru România și pentru 

județul Bacău. Eu am știut de la bun început și consider acum că Mihaela este un copil de perspectivă și 

aici ține foarte mult și de antrenori. În această poveste ese vorba și de o echipă care stă în spate și vreau să 

vă spun că la Onești, care este un club mic se fac performanțe foarte mari. Eu îi mulțumesc domnului 

consilier Gavriliu Adrian pentru inițiativă și aș dori să spun în mod special, că într-adevăr cei 4 sportivi 

care au participat și au reprezentat România, a participat și de la Bacău, cum ar fi sportiva Bianca. Într-

adevăr suntem alături de toți sportivii și vreau să vă spun că Mihaela va rămâne acasă, nu vrea să plece în 

altă parte. Am avut discuții cu ea și mi-a spus că vrea să rămână la Dofteana. Deci, Mihaela este a 

comunei Dofteana și a județului Bacău și cred că asta dovedește încă odată calitatea și caracterul acestui 

copil minunat. Vă mulțumesc tuturor și vă promit că povestea nu se încheie aici, noi deja ne pregătim 

pentru 2028. Pe lângă Mihaela mai sunt copii care sunt în atenția clubului de la Onești. Îți mulțumim 

Mihaela, felicitări și te vom susține în continuare și te vom ajuta să obții performanțele dorite.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să fac o scurtă interveție pentru a vă prezenta un om care 

a stat la baza antrenoriatului de haltere de la Bacău - antrenor Maftei Gheorghe, antrenor de haltere de 
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renume, fost sportiv de înaltä performanță, cu 2 participări la Jocurile Olimpice in anii 1980 la Moscova 

si 1984 la Los Angeles. Cunoscut pentru contribuția semnificativă în acest sport, în special pentru 

descoperirea campioanei olimpice Cambei Mihaela, pe care a antrenat-o împreunä cu fiica sa, Maftei 

Cristina. Numeroși sportivi, pe care de-a lungul timpului i-a pregătit în baza de la Onești au înregistrat 

performante remarcabile. Acestea sunt doar cateva dintre dovezile calităților sale de antrenor si a muncii 

sale neobosite pentru sport și comunitate. Prin rezultatele pe plan internațional și national cu sportivii săi, 

care au obtinut peste 30 de medalii de aur, argint, bronz la Campionatele Nationale de Juniori, Tineret si 

Seniori dar și la Campionatele Europene Mondiale, a contribuit semnificativ la continuitatea acestei secții 

de exceptie din cadrul Federatiei Române de Haltere. Și-a dedicat intreaga carieră sportului, lucrând ani 

de zile cu pasiune și devotament. Longevitatea și continuitatea in antrenorat demonstrează nu doar 

talentul său, ci și angajamentul pe termen lung față de sport și comunitate. A inspirat și format numeroși 

tineri sportivi, contribuind la creșterea interesului pentru sport la sănătatea comunității prin valorile 

promovate - muncă, disciplină fair-play. 

În semn de prețuire si recunoaștere a contribuției deosebite în dezvoltarea sportului a performanțelor 

remarcabile obtinute de sportivii pe care i-a antrenat, îi înmânez domnului Maftei Gheorghe, această 

plachetă onorifică din partea Consiliului Judetean Bacău. 

♣ Dl Bujor Ioan, primarul comunei Dofteana: Bună ziua și bine ați venit în comuna Dofteana din 

județul Bacău. Ați venit într-un cămin care a fost construit dintr-un proiect european cu toate dotările 

necesare. În primul rând vreau să vă mulțumesc că ați acceptat invitația noastră, ca astăzi să aibă loc 

această ședință a Consiliului Județean Bacău, cu multă onoare în acest cămin cultural. Vreau să 

mulțumesc domnișoarei Mihaela care datorită ei noi suntem astăzi aici ca să-i oferiți dumneavoastră 

astăzi titlul  de “ Cetățean de onoare al Județului Bacău”.Vreau să mulțumesc părinților care au călăuzit-o 

și au crescut-o, vreau să-i mulțumesc doamnei Ingrid Istrate, care m-a făcut cunoscut inclusiv pe 

Aeroportul din Otopeni la invitația ei, de a o întâmpina pe Mihaela. Cu părere de rău o spun că ar fi putut 

să fie și alți politicieni care să primească acest copil, care a venit cu o medalie de argint. Totodată, 

Consiliul Local al Primăriei Dofteana, pe data de 31 decembrie 2023 a oferit titlul   de “Cetățean de 

onoare al comunei Dofteana” și un premiu în bani de 1000 de lei. Sala de sport din comuna Dofteana 

începând cu data de astăzi, poartă denumirea de “Sala de Soprt Mihaela Valentina Cambei” și chiar și o 

stradă din Dofteana îi poartă numele. Lucrurile acestea au fost făcute la propunerea mea în calitate de 

primar al comunei Dofteana și nu aș vrea să fiu răutăcios, dar eu am fost cel care chiar imediat de la 

Aeroportul Otopeni am mers la parcarea unui hotel și am sunat imediat pe președintele Consiliului 

Județean Bacău Valentin Ivancea, i-am transmis poze de la Aeoportul Otopeni atât domnului președinte 

Benea Adrian, cât și domnului deputat Vasile Budacă și totodată din discuțiile purtate s-a făcut o 

propunere de așa natură ca Mihaela Valentina Cambei, să devină ”Cetățean de Onoare al Județului 

Bacău”. A doua zi dimineață a fost înregistrată această propunere de primarul Bujor Ioan la Consiliul 

Județean Bacău. Nu știu dacă ceilalți colegi s-au inspirat de la ideile pe care le-am pus eu în aplicare și au 

venit și dumnealor să facă și ei ceva pentru sportul din județul Bacău. Dar și cel din urmă este ca și cel 

dintâi. Depășesc aceste lucruri și vă spun că astăzi aici la Dofteana ne-ați făcut o mare onoare ca să veniți 

să vedeți acest copil și să-l premiați, dar părerea mea este, că nu este chiar atât de suficient. Sportul 

românesc trebuie ajutat. Vreau să vă informez că din comuna Dofteana, au plecat și pleacă multe valori. 

Comuna Dofteana este cea mai mare comună din județul Bacău, care se află într-o plină dezvoltare și 

atragem valorile umane și nu numai că le atragem, dar creăm toate condițiile ca să nu plece nimeni din 

această localitate. La încheiere doresc să îi ofer doamnei Igrid Istrate un buchet de flori și o plachetă din 

partea Primăriei Dofteana.  

♣ Dna Istrate Ingrid, președinte CSM Onești: Vă mulțumesc domnule primar și vreau să vă spun că 

este unul din puținii primari care ne-au deschis porțile de a intra în curtea școlii, pentru a face selecții 

printer copii și îi sunt profund recunoscătoare. 
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♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Știți că sportivii de cele mai multe ori se plâng de condițiile de la 

bazele sportive. Reușesc în condiții destul de grele să facă față și numai un sportiv poate să înțeleagă alt 

sportiv. Ținând cont de faptul că am ascultat pe toți antivorbitorii mei și fiecare s-a gândit câte puțin la 

sportul băcăuan și sportul românesc, am rămas dator cu o promisiune pe care am făcut-o acum câteva 

ședințe în urmă, față de un sportiv din Bacău – Popovici Constantin. Am făcut promisiunea atunci și am 

vorbit și cu domnul consilier Gavriliu Adrian ca să-l facem ”Cetățean de Onoare al Județului Bacău”și să-

l punem în același rând cu Mihaela Valentina Cambei, pentru că este campion și vicecampion mondial la 

sărituri. Am să propun în următoarea etapă și stabilim de comun acord pe ordinea de zi, conferirea titlului 

de ”Cetățean de Onoare al Județului Bacău”  pentru Popovici Constantin, pentru că am avut atunci o 

discuție și am spus în plenul Consiliului Județean. Așa este corect și așa este firesc. Vorbind de 

infrastructură, vă anunț că noi ne ocupăm de infrastructura sportivă chiar dacă Consiliul Județean are 

puține prerogative din acest punct de vedere. Într-un timp relativ scurt sau rezonabil, va fi gata Athletic 

Park ceea ce va însemna pentru sportivii băcăuani și nu numai, o bază de antrenament profesionistă. O 

bază de antrenament pentru toți, în care și sportivul Soare a participat la acest proiect de idei. Acest 

proiect este rezultatul dezbaterii publice dintre sportivi, profesori, antrenori și societatea civilă. Vă 

mulțumesc! 

  ◄ Nemaifiind intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările şedinţei 

extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 05.09.2024,  pentru care s-a 

încheiat prezentul proces-verbal. 
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